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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Segíteni fogja-e a Külügyminisztérium a határon túli magyar gyermekek
magyarországi utazását?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést

kívánok benyújtani Dr . Göncz Kinga külügyminiszter asszonyhoz .

A kérdésre a választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter Asszony!

A Magyar Máltai Szeretetszolgálat idén április 13-tol április 15-ig ötvenhét
nagybecskereki (Délvidék) magyar gyermeket látott vendégül Magyarországon.

A gyermekek kísérőinek tájékoztatása szerint korábban a vízumot ilyen
esetekben egy évre, többszöri beutazási lehetőséggel kapták meg . Ezzel

szemben a belgrádi magyar konzulátus most egyszeri belépésre és három napos
időtartamra adott vízumot .

Belgrád Nagybecskerektőlkörülbelül 100 km távolságra van . Az utat kétszer

kellett megtenni, először be kellett nyújtani a vízumkérelmeket, majd pedig

elhozni az elkészült vízumokat . A kérelmekhez közjegyző által hitelesített

jövedelemigazolást kellett csatolni, amely az érintett családoknak utánajárást,
kellemetlenséget és természetesen anyagi terhet is jelentett .

Országgyűiés Hivatala
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A gyermekek egy része nyáron szintén Magyarországra jön táborozni, akkor
ugyanezt a procedúrát ismételten le kell folytatniuk .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Már önmagában az a tény, hogy magyar nemzetiségű emberek csak vízummal
utazhatnak be az országba jelentősen gyengíti az anyaországhoz való
kötődésüket. Nem kérdőjelezem meg, hogy . a konzulátus munkatársai
betartották a törvényt, azonban talán elvárható lett volna ebben az esetben egy
együttértőbb, emberségesebb hozzáállás . Úgy érzem, hogy az ilyen
adminisztratív akadályokkal a Külügyminisztérium ront a délvidéki magyarok
amúgy sem könnyű helyzetén .

Mindezek alapján kérdezem Öntől : a Magyar Köztársaság milyen érdekét
sértette volna, ha ezek a magyar gyerekek nemcsak három napra kapják meg a
vízumot, hanem - a korábbi gyakorlatnak megfelelően - mondjuk egy évre, a
többszöri belépés lehetőségével? Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a
jövőben ne érjék hasonló méltánytalanságok a határon túli magyarokat?

Várom Miniszter Asszony válaszát!

Budapest, 2007 . április
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